

6th February 2018

Dear Parents,


The 80th Anniversary Concert Ticket Ordering

As the core event of our School's celebratory series, the 80th Anniversary Concert is a time for parents, alumni, students and friends to share moments of joy together. The Concert will be held on **23rd April 2018** (Monday) at 7:45 pm, **Hong Kong Cultural Centre Concert Hall**.

Please find the attached Ticket Order Form. I would be grateful if you could fill in and return the completed Form and a crossed cheque (payable to "St. Stephen's College", with student's name and class at the back) to the class teacher by 19th March 2018. **(Please review the performers list uploaded in our School website before the purchase of tickets. Some G1-G3 performers will be released during the intermission and these performers will need a ticket for admission if they wish to attend the second-half of the Concert.)** Should you have any further concern, please feel free to contact Mr Gordon Wong or Ms Katie Wong on 2813 0272.

I thank you for your generous support and look forward to your favourable response.

Yours truly,



Agnes Wai (Dr)
Principal

敬啟者：

八十週年校慶音樂會門票訂購

作為本校八十週年校慶慶典之重點項目，音樂會將於二〇一八年四月二十三日（星期一）晚上七時四十五分假**香港文化中心音樂廳**舉行。屆時，家長、校友和學生共聚一堂，分享慶祝校慶的喜悅。

如欲訂購音樂會門票，請填妥後附訂購表格，連同劃線支票（抬頭請寫「**聖士提反書院**」，背面寫上 貴子弟之姓名及班別）於三月十九日或之前交回班主任老師。（請於購票前先參閱上載於**本校網頁之演出同學名單**，當中部份一至三年級演出同學將於中場休息時段解散；這些同學如欲**進場欣賞下半場之節目**，亦需購票。）如有任何查詢，請致電 2813 8410 與王勝桐副校長或黃嘉儀主任聯絡。

謹在此衷心感謝各位慷慨的支持。

此致
貴家長 台鑒

校長



衛燕華博士謹啟

二〇一八年二月六日

THE 80TH ANNIVERSARY CONCERT
TICKET ORDER FORM

PERSONAL PARTICULARS OF APPLICANT

Name Mr / Mrs / Ms			
Phone		Email	
Are you a sponsor of the Concert? <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No			

ORDER INFORMATION

Details of child(ren) studying in the School			Performer in Concert?
Name		Class	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Name		Class	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Name		Class	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No

Date: 23rd April 2018 (Monday) Time: 7:45 pm Venue: Hong Kong Cultural Centre Concert Hall	
Price	Quantity
HK\$450	
HK\$280	

Total: HK\$ _____

I require handicap accessibility (ticket price at HK\$450)

* **The seating is to be assigned by the School**

NOTES ON TICKETING POLICY

- The distribution of tickets will be made according to the following rules:
 - Sponsors will have first priority in the purchase of tickets.
 - Performers will have second priority in the purchase of tickets.
 - Other types of applicants will have equal priority in the purchase of tickets after sponsors and performers.
 - In case of over-subscription, the application of tickets will be settled by drawing lots.
- Children under 3 years old will not be admitted to the event
- No cancellation, refund or change once order form is submitted.

Signature: _____

Date: _____

WKY

八十週年校慶音樂會
門票訂購表格

申請人之個人資料

姓名	先生 / 女士		
電話		電郵	
閣下是否本音樂會之贊助人？ <input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否			

訂購資料

就讀於本校學生之資料				是否音樂會之表演者？
姓名		班別		<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否
姓名		班別		<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否
姓名		班別		<input type="checkbox"/> 是 <input type="checkbox"/> 否

日期：2018年4月23日(星期一) 時間：7:45 pm 地點：香港文化中心音樂廳	
票價	數量
HK\$450	
HK\$280	

總額：HK\$ _____

本人需要傷殘座位(票價為每張 HK\$450)

* 所有座位將由校方編定

訂購政策之注意事項

- 門票將根據以下守則分售：
 - 贊助人將可獲首輪優先購買機會；
 - 表演者將可獲次輪優先購買機會；
 - 贊助人及表演者後，其他申請者將可獲平均機會購買門票。
- 恕不接受三歲以下之小童進場。
- 表格一經遞交，有關訂購不設取消、退款或更改。

申請人簽署： _____

日期： _____